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Protokół Nr VII/11 
 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej 31 marca 2011 r. 

 
Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miasta i trwała  od 14.00 do 21.40 
Nieobecny radny Telesfor Jankowski. 
 
Ad. 1.  
Sesję otworzyła i prowadziła przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Czeczot. 
Stwierdzając prawomocność obrad poinformowała, że na statutową liczbę 23 radnych  
w obradach uczestniczy 22  radnych. 
 
Radni nie wnieśli zmian do porządku obrad. W związku z tym porządek dzienny VII 
sesji przedstawia się jak poniżej: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
4. Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na zgłoszone 

interpelacje i zapytania. 
6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w mieście. 
7. Informacja o realizacji zadań, na których realizację zabezpieczono w budżecie 

miasta środki niewygasające z upływem roku budżetowego 2010. 
8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkotykowych za rok 2010. 
9. Sprawozdanie z realizacji programu Ochrony Zdrowia w zakresie profilaktyki 

zdrowia oraz opieki pielęgnacyjnej i rehabilitacyjnej za rok 2010. 
10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zatwierdzenia taryfy cen i opłat za usługi zbiorowego zaopatrzenia w wodę               
i zbiorowego odprowadzania ścieków świadczone przez Miejskie Wodociągi             
i Kanalizację w Kędzierzynie-Koźlu w okresie 1 maja 2011 do 30 kwietnia 
2012r., 

b. zatwierdzenia taryfy cen i opłat za usługi zbiorowego zaopatrzenia w wodę                 
i zbiorowego odprowadza ścieków świadczone przez Zakład Energetyki 
Blachownia  Spółka z o.o. w Kędzierzynie – Koźlu w okresie od 1 maja 2011 
do 30 kwietnia 2012r., 

c. zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle na 
finansowanie lub dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony 
środowiska i gospodarki wodnej, 

d. wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa własności 
nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej w ewidencji gruntów 
jako działki nr 4193/1, 4193/2, 4193/3 i 4193/4, zapisane w księdze wieczystej 
nr 43655, o łącznej powierzchni 3,6477ha, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, 
obręb Kędzierzyn, stanowiącej własność Skarbu Państwa, 

e. nadania nazwy ciągowi komunikacyjnemu (obejmującemu most na rzece 
Odrze), 
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f. wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko-
Kozielskiemu w zakresie prowadzenia Zespołu Szkół Nr 3 w Kędzierzynie-
Koźlu w 2011 r., 

g. podjęcia działań zmierzających do przekształcenia zakładu budżetowego pn. 
Miejski Zakład Komunikacyjny w Kędzierzynie-Koźlu, 

h. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
i. zmian w budżecie miasta na rok 2011. 

11. Stanowisko Rady do skarg rozpatrzonych przez Komisję Rewizyjną. 
12. Zmiany w składach osobowych komisji problemowych Rady Miasta. 
13. Wolne wnioski. 
14. Zakończenie obrad. 
 
Ad. 2. 

Radni nie wnieśli uwag do protokółu Nr VI/11 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-
Koźle odbytej 28 lutego 2011 r.. W związku z powyższym przewodnicząca Rady 
Miasta Elżbieta Czeczot stwierdziła przyjęcie protokółu. 
 
Ad. 3. 
Informację o bieżącej działalności przewodniczącego Rady oraz korespondencji 
w okresie międzysesyjnym przedstawiła Elżbieta Czeczot Przewodnicząca Rady 
Miasta.  

(pisemna informacja stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad. 4. 
Informację o działaniach i decyzjach podjętych przez Prezydenta Miasta w okresie 
międzysesyjnym przedstawił Tomasz Wantuła prezydent miasta  

(pisemna informacja stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad. 5. 
Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania  i 
interpelacje.  
 
Grzegorz Peczkis poinformował, że składa rezygnację z pełnionej funkcji 
wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  
Uzasadniając swoją decyzję wskazał na zmianę sił w Radzie jaka nastąpiła po zmianie 
przewodniczącego Rady Miasta.  

Ponadto poinformował, że  w trakcie ostatniego wspólnego spotkania poprzedzającego 
odwołanie przewodniczącego Rady Miasta Andrzeja Kopcia doszło pomiędzy ugrupowaniem 
Tomasza Wantuły a przedstawicielami PiS do porozumienia w zakresie którego miało w 
najbliższej przyszłości dojść do wspólnych rozmów o przyszłości miasta. Mimo jego starań  o 
wgląd w program działania,   do spotkania nie doszło. Plany wyrywkowo poznawał  poprzez 
media. 

Wyraził również żal z powodu braku poparcia  na Komisji Urbanistyki oraz Komisji 
Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej wniosku PiS o nadanie ciągowi komunikacyjnemu 
(obejmującemu most na rzece Odrze)  nazwy Ś.P. Lecha Kaczyńskiego. 

 Kolejnym czynnikiem mającym wpływ na złożenie rezygnacji jest usunięcie – bez 
uzgodnienia z pozostałymi członkami PiS - Adama Sadłowskiego z funkcji v-ce 
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przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej. Powodem odwołania z ww. 
funkcji było wyrażanie przez Adama Sadłowskiego odmiennego zdania niż  członkowie 
KWTW. 
Wobec braku realnego wpływu na styl i sposób sprawowania władzy składa rezygnację  z 
funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
(pisemna rezygnacja w załączeniu do protokółu) 
 
Elżbieta Czeczot zaproponowała aby Rada zajęła  stanowisko do złożonej rezygnacji 
w punkcie 12. porządku obrad. 
 
Rafał Olejnik zwrócił uwagę na wielopłaszczyznowe umotywowanie rezygnacji. 
Jednocześnie nie zgodził się z zarzutami dot. braku spotkań i rozmów dotyczących 
porozumienia. Zwrócił również uwagę, że sygnatariuszami porozumienia jest nie tylko 
Komitet Wyborczy Tomasza Wantuły. Natomiast z uzasadnienia rezygnacji wynika, 
że wina leży tylko po stronie KWTW. Komentując odwołanie Adama Sadłowskiego z 
funkcji wiceprzewodniczącego komisji wyjaśnił, że jest to konsekwencja 
wcześniejszych jego głosowań. Podkreślił, że odwołanie Adama Sadłowskiego z 
funkcji było poprzedzone rozmowami z przedstawicielem PiS.   
 
Adam Sadłowski na wstępie przypomniał, że na poprzedniej sesji nastąpiła zmiana 
przewodniczącego Rady Miasta. Była to trzecia zmiana przewodniczącego Rady w 
ciągu trzech miesięcy. Sprzeciwiając się tego typu „gierkom”, na znak protestu  
czternaście razy w czasie sesji głosował jako „wstrzymujący się”. Zwrócił również 
uwagę, że był jedynym radnym, który głosował „przeciw” podjęciu uchwały 
przyznającej wyższe wynagrodzenie prezydentowi miasta. Konsekwencją tych 
głosowań było jego odwołanie 22 marca. z funkcji wiceprzewodniczącego Komisji 
Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej – bez podania żadnych argumentów. Mimo 
zaistniałej sytuacji zadeklarował, że będzie popierał słuszne i dobre dla miasta wnioski 
prezydenta miasta, natomiast złe będzie krytykował zawsze i wszędzie bez względu na 
poprawność polityczną. 
 
Grzegorz Chudomięt poprosił o informację na temat podjętych działań dot. 
uporządkowania terenu po byłym tartaku. 
 
Ewa Dudzińska, Wiceprezydent Miasta poinformowała o dotychczasowych 
czynnościach gminnych służb, których celem jest doprowadzenie do uporządkowania 
terenu.  
 
Grzegorz Chudomięt zaproponował rozważenie prawnych możliwości  
uporządkowania terenu na koszt gminy, a następnie obciążenia tymi kosztami 
właściciela terenu.  
Ponadto podzielił się swoimi uwagami dot.: 
- sposobu użytkowania boisk osiedlowych  
- stanu ścieżek rowerowych po okresie zimowym 
- usytuowania słupków blokujących przejazd  samochodom – wielkość tych słupków 
może zmniejszyć bezpieczeństwo przechodniów 
- jakości dostępu do internetu w Urzędzie Miasta (sala obrad). 
(pisemna interpelacja w załączeniu) 
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Grzegorz Mankiewicz  podziękował prezydentowi miasta  za odpowiedzi na zapytania 
złożone na lutowej sesji. Jednocześnie poinformował, że nie jest usatysfakcjonowany 
odpowiedzią na pytanie dot. opłat adiacenckich. W związku z tym poprosił o 
uzupełnienie wyjaśnień.  
W dalszej części zwrócił się z pytaniami dot. : 
- funduszu płac pracowników Urzędu Miasta, w tym planowanego wzrost płac, 
pogłosek o likwidacji premii kwartalnych 
- kosztów wynagrodzenia członków Rad Nadzorczych powołanych od początku 
obecnej kadencji w spółkach gminnych. 
(pisemna interpelacja w załączeniu) 
 
Prezydent Miasta Tomasz Wantuła wyjaśnił, że wynagrodzenia urzędników na rok 
2011 były zaplanowane w roku 2010. Ponadto nie potwierdził pogłoski o planach 
likwidacji kwartalnych premii. 
 
Hubert Majnusz zwrócił się z pytaniami: 
1) dot. złożenia wniosku do MSWiA na rozbudowę SP Nr 13 na rok 2012 
2) możliwości uwzględnienia wniosku straży pożarnej w Cisowej o dotację do zakupu 
sprzętu ratownictwa drogowego 
3) możliwości umorzenia opłaty adiacenckiej w szczególnych przypadkach 
4) uwzględnienia w ramach wolnych środków  zadania pn. „budowa ulicy Prostej”. 
 
Tomasz Wantuła udzielił odpowiedź na pytania: 
nr 1)wniosek został złożony lecz negatywnie rozpatrzony 
nr 3) jest możliwość rozłożenia opłaty na raty. 
 
Rafał Olejnik zwrócił się z pytaniami w sprawie : 
1) możliwości postawienia przystanku autobusowego na końcu ul. Kłodnickiej, przy 

Kanale Kłodnickim. 
2) naprawy wady ulicy Kłodnickiej 
3) naprawy nierówności ul. Żabienieckiej przy sklepie Lewiatan 
4) naprawy i remontu przejazdu pod wiaduktem kolejowym przy wjeździe do Koźla 

Rogi. 
Ponadto poprosił o bliższą informację na temat utworzonego „klastra medycznego” 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta zadeklarował rozważenie możliwości postawienia 
przystanku autobusowego przy ul. Kłodnickiej (pyt. 1) oraz wystąpienie do zarządcy 
drogi powiatowej w sprawie naprawy i remontu drogi pod wiaduktem (pyt. 4). 
Na zakończenie  przedstawił cele i zadania „klastra medycznego”. 
 
Andrzej Kopeć na wstępie podzielił się uwagami dot. sposobu formowania i stawiania 
pytań przez Grzegorza Mankiewicza w sprawie pogłosek o likwidacji premii 
kwartalnych urzędnikom oraz wynagrodzeń dla Rad Nadzorczych – ma wrażenie, że 
celem tych pytań jest  osiągnięcie efektu poprzez publiczne  zadanie pytania. 
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W dalszej części wypowiedzi poprosił o informację na temat możliwości pomocy w 
wygospodarowaniu pomieszczeń dla Wojewódzkiego Ośrodka Medycyny Pracy na 
gabinet rehabilitacyjny przeniesiony z krytej pływalni. 
 
Prezydent Miasta Tomasz Wantuła poinformował o czasowym rozwiązaniu i dalszych 
planach WOMP dot. funkcjonowania gabinetu rehabilitacyjnego w budynku przy ul. 
Reja 2. 
 
Halina Mińczuk zaapelowała o uporządkowanie boiska przy ul. Jasnej. 
 
Dyrektor MOSiR Dariusz Broj poinformował, że od 1 kwietnia br. zostanie 
zatrudniona osoba, które będzie opiekowała się tym obiektem. Podobną opieką zostaną 
objęte także inne boiska przy ul. Lompy, na os. Blachownia i ul. Starej. 
 
Ryszard Pacułt zwrócił się z pytaniami dot.: 
1) planów remontu jednokierunkowej ulicy Złotniczej. Jeżeli nie, to czy jest 
możliwość przeniesienia parkowania samochodów na prawą stronę jezdni. 
2)  możliwości  naprawienia schodów obok „Baszty” 
 
Marek Mazurkiewicz, kierownik Wydziału Zarządzania Drogami poinformował o 
planach remontu części ul. Złotniczej oraz o możliwości zmiany organizacji ruchu. 
 
Adam Sadłowski poruszył temat przekazania boisk osiedlowych pod pieczę MOSiR – 
zwrócił uwagę, że zostały one przekazane w zarząd MOSiR  w tzw. spadku i bez 
konsultacji ze środowiskiem sportowców. Niektóre boiska wymagają nakładów 
finansowych, stąd jego prośba o zwiększenie środków finansowych dla MOSiR. 
W dalszej części wypowiedzi zaproponował przeprowadzenie debaty na temat 
zamknięcia Starego Miasta dla ruchu pojazdów. Jednocześnie zaproponował aby 
pozostawić dwie drogi dla samochodów dostarczających towar dla podmiotów 
gospodarczych (sklepy, restauracje) działających w okolicy kozielskiego rynku. 
Ponadto poprosił o bliższą informację na temat szkód powstałych w wyniku zalania 
Zarządu Oświaty i Wychowania. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta  podzielił się uwagą, że sprawa  zamknięcia 
kozielskiego rynku dla ruchu kołowego nie jest jednoznaczna, czego przykładem jest 
innego charakteru wniosek części mieszkańców i kupców o udostępnienie 
kozielskiego rynku dla ruchu kołowego (wniosek ten został złożony w urzędzie pod 
koniec marca).  Poinformował również o spotkaniu z przedstawicielami kongregacji 
kupców zaplanowanym na 27 kwietnia br. godz. 10.00 (miejsce spotkania Urząd 
Miasta sala posiedzeń). Na zakończenie poinformował o szkodach powstałych w 
wyniku awarii instalacji wodnej w budynku przy ul. Reja 2a. 
 
Grzegorz Chudomięt przybliżył temat budowy boiska przy ul. Starej – zwrócił uwagę,  
na uwarunkowania zawarte w planie zagospodarowania przestrzennego dot. rejonu 
ulicy Starej. Plan ten zakłada wybudowanie w tym rejonie budynków mieszkalnych, 
stąd istniejące boisko ma charakter tymczasowy z trawiastą płytą.  
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Zbigniew Barszcz przypomniał z jakimi trudnościami i dużym zaangażowaniem Rady 
Osiedla  powstawało boisko przy ul. Starej. 
 
Elżbieta Czeczot nawiązując do odpowiedzi dyrektora MOPS na interpelację dot. 
możliwości obniżenia opłat za pobyt w mieszkaniach chronionych poinformowała, że 
z udzielonej odpowiedzi wynika, że w dniu 19.10.2010 r.  dyrektor MOPS przedłożył 
Prezydentowi Miasta propozycje nowych tabel odpłatności zawierających również 
analizę prognozowanych wpływów środków z odpłatności do budżetu gminy. W 
związku z tym poprosiła o informację na temat planowanego terminu przedłożenia 
radnym projektu uchwały uwzględniającego proponowane zmiany.  
 
Artur Widłak, Wiceprezydent Miasta potwierdził, że taki projekt wpłynął i będzie w 
najbliższym czasie analizowany, a następnie przedłożony Radzie. 
 
Po upewnieniu się, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu, prowadząca obrady 
Elżbieta Czeczot ogłosiła 10-cio minutową przerwę. (od 15.40 do 15.50) 
 
Po przerwie i stwierdzeniu kworum przystąpiono do realizacji punktu 6. porządku 
obrad. 
 
Ad.6. 
Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w mieście. 
(pisemna informacja Komendanta Straży Miejskiej w załączeniu do nin. protokółu) 
 
Jako pierwszy głos zabrał Z-ca Komendanta Powiatowej Policji Zbigniew Kulej.  
W wystąpieniu przedstawił radnym dane statystyczne dot. stanu bezpieczeństwa i 
porządku publicznego w 2010 roku i w I kwartale br. oraz poinformował o  
planowanych działaniach na rok 2011.  
 
W dyskusji głos zabrali: 
Adam Sadłowski – poprosił o uszczegółowienie informacji na temat statystyk dot. 
kradzieży samochodów, prowadzonych pomiarów prędkości na os. Stara Blachownia 
– Solec. Podzielił się swoimi spostrzeżeniami dot. gliwickiej Policji sprawdzającej 
kierowców oczekujących na skrzyżowaniu na zielone światło. Zaproponował 
zastosowanie podobnych rozwiązań w Kędzierzynie-Koźlu. 
 
Grzegorz Peczkis – interesował się przydatnością monitoringu miejskiego w pracach 
Policji; 
 
Stanisław Gładysz poprosił o uszczegółowienie informacji na temat statystyk dot. 
przestępczości nieletnich, struktury przestępców, przypadków niszczenia nagrobków 
cmentarnych. Ponadto interesował się zadaniami realizowanymi przez Straż Miejską w 
zakresie bezpieczeństwa i porządku publicznego w mieście. 
 
Grzegorz Mankiewicz zwrócił się z pytaniem dot. przestępstw związanych z 
narkotykami; 
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Mirosław Wantuła interesował się formami współpracy Policji ze Strażą Miejską. 
Ponadto poprosił o informację na temat ilości kontroli nieruchomości -  
przeprowadzonych przez Straż Miejską - pod kątem posiadania dokumentacji na 
wywóz nieczystości stałych. 
 
Rafał Olejnik interesował się statystyką dot. zaśmiecania miasta i podejmowanymi 
działaniami Straży Miejskiej w zakresie  poprawy stanu bezpieczeństwa i porządku 
publicznego w mieście. 
 
Grzegorz Chudomięt poprosił o informację na temat wykorzystania masztu pod 
fotoradary przy ul. Przyjaźni. Ponadto poruszył problem wymuszeń pierwszeństwa 
przez wielu kierowców, jadących z os. Piastów do os. Azoty,  na skrzyżowaniu ulic 
Wojska Polskiego i al. Lisa. 
W dalszej części wypowiedzi poruszył problem „psich kup” w kontekście braku 
miejsc dostosowanych do potrzeb czworonogów.  
 
Zbigniew Kulej, Komendant Powiatowej Policji  poinformował, że maszty 
usytuowane przy al. Jana Pawła II oraz ul. Przyjaźni są niewykorzystane, gdyż nie są 
dostosowane do fotoradarów, którymi dysponuje Policja. Maszty te są własnością 
miasta a nie Policji. Z Policją była uzgodniona lokalizacja masztów, natomiast nie była 
uzgodniona kwestia techniczna. W konsekwencji maszty te nie posiadają 
odpowiednich zabezpieczeń i przyłączy dostosowanych do sprzętu Policji. Dlatego też 
Policja ustawia swój sprzęt na innych masztach, które spełniają wymagania techniczne 
dla fotoradarów Policji.  
 
Grzegorz Chudomięt i Rafał Olejnik przypomnieli starania radnych w poprzedniej 
kadencji zmierzające do poprawienia bezpieczeństwa na ul. Przyjaźni i al. Jana Pawła 
II  poprzez sfinansowanie z budżetu miasta zakupu masztów na fotoradary. 
 
Mirosław Dąbrowski, Komendant Straży Miejskiej poinformował, że Straż Miejska 
prze pół roku zajmowała się obsługą wypożyczonego fotoradaru, jednak w chwili 
obecnej nie potrafi odpowiedzieć czy fotoradar ten był dostosowany do istniejących 
masztów. 
 
Zbigniew Kulej, Komendant Powiatowej Policji zadeklarował sprawdzenie jakie 
zostały podjęte ustalenia w kwestii obsługi fotoradarów przy ul. Przyjaźni i al. Jana 
Pawła II, tj. czy ma być ona wykonywana przez Policję czy Straż Miejską.   
 
Zbigniew Barszcz podzielił się uwagą iż ma wrażenie, że radni poprzedniej kadencji w 
kwestii masztów i fotoradarów zostali wprowadzeni w błąd. W związku z tym w 
punkcie „wolne wnioski”  zamierza złożyć do Rady stosowny wniosek. 
 
Ryszard Pacułt zwrócił się z pytaniem dot. możliwości zwiększenia prędkości z 50 na 
60 km/godz. na pustym odcinku ul. Dunikowskiego. Poprosił o informację na temat 
działań Straży Miejskiej w celu likwidacji „dzikiego wysypiska” w okolicy ulicy 
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Konopnickiej i ul. Kraszewskiego przy Podzamczu. Zwrócił również uwagę na 
nieuporządkowany teren w okolicy skrzyżowania ulic Łukasiewicza i Planetorza. 
W dalszej części wypowiedzi zaproponował wystąpienie do Starosty z prośbą o  
wprowadzenie zakazu ruchu samochodów ciężarowych przez Koźle. Przypomniał 
również swój wniosek o wprowadzenie zakazu karmienia gołębi na płycie rynku 
kozielskiego oraz o postawienie znaków przejścia dla pieszych na trasach 
spacerowych, które przecinają ruchliwe drogi koło mostu Długosza i  przy ulicy. 24 
Kwietnia.  
 
Zbigniew Kulej, Komendant Powiatowej Policji poparł sugestię,  jednocześnie zwrócił 
uwagę na ograniczenia dla ruchu pojazdów na terenie zabudowanym.  
Mirosław Dąbrowski zadeklarował podjęcie stosownych czynności dot. 
uporządkowania terenu w okolicy Podzamcza i skrzyżowania ulic Łukasiewicza i 
Planetorza. Natomiast Marek Mazurkiewicz, Kierownik Wydziału Zarządzania 
Drogami zapewnił, że jeżeli tranzyt samochodów ciężarowych przez Koźle stanie się 
uciążliwy, to wystąpi do Starosty o zmianę organizacji ruchu. 
 
Hubert Majnusz zwrócił uwagę na zagrożenia jakie stwarzają samochody ciężarowe - 
jadące przez  os Cisowa i os. Kuźniczki -   przewożące niebezpieczne materiały. 
Zbigniew Kulej, Komendant Powiatowej Policji zadeklarował spowodowanie 
przeprowadzenia odpowiednich kontroli. 
 
Halina Fogel poprosiła o informacje na temat statystyk dot. kar zastosowanych w 
przypadkach wykrycia sprawców grafitti. Jednocześnie zaapelowała do przedstawicieli 
mediów o nagłaśnianie  przypadków wykrycia sprawcy tego typu wykroczeń i 
nałożonych kar.  
 
Halina Mińczuk interesowała się statystykami dot. włamań do mieszkań i domów 
jednorodzinnych. Ponadto zaapelowała o częstsze  patrole Policji i Straży Miejskiej w 
rejonie  portu, ul. Elewatorowej i Marynarskiej. 
 
Grzegorz Peczkis – nawiązując do dyskusji na temat „psich kup” zaproponował dwa 
rozwiązania: 
- porozumienie się z Powiatowym Urzędem Pracy w kwestii pozyskania 
dofinansowania na zatrudnienie osób, które zajmą się usuwaniem nieczystości po 
psach, 
- utworzenie osiedlowych psich parków. 
 
Grzegorz Mankiewicz zaproponował aby lokatorzy zalegający z płatnościami za 
czynsz odrabiali dług wykonując prace porządkowe na terenie miasta. Podkreślił 
również potrzebę edukowania mieszkańców aby zmienić ich mentalność i wzbudzić 
poczucie obowiązku utrzymania czystości w najbliższym otoczeniu. 
 
Łukasz Szostak poparł wypowiedź Grzegorza Mankiewicza  dot. edukowania 
mieszkańców. 
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Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Czeczot  wyraziła uznanie dla Straży Miejskiej 
z tytułu podejmowanych działań w celu ograniczenia niepokojących zachowań wśród 
młodzieży szkolnej. Interesowała się formami pomocy  na jaką mogą liczyć rodzicie 
ze szkół gimnazjalnych w ramach programu „Uzależnienia wśród dzieci i młodzieży”. 
 
Na pytania radnych i problemy poruszone w trakcie dyskusji obszerne wyjaśnienia 
udzielili Zbigniew Kulej, Komendant Powiatowej Policji i Mirosław Dąbrowski, 
Komendant Straży Miejskiej. 
Ponadto Wiceprezydent Miasta Ewa Dudzińska poinformowała na temat wdrażanego 
programu „Czyste Miasto”. Natomiast Jan Kwiczak, Kierownik Wydziału Ochrony 
Środowiska i Infrastruktury poinformował o działaniach w celu poprawy estetyki w 
mieście i  wypracowania optymalnego rozwiązania problemu „psich kup”. Podzielił 
się wątpliwościami do propozycji zatrudnienia osób, które zajmą się usuwaniem psich 
odchodów, gdyż będzie to oznaczało iż gmina przejmie obowiązki właścicieli psów 
wynikające z ustawy o utrzymaniu czystości. 
 
Po upewnieniu się, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady 
Elżbieta Czeczot podziękowała gościom za obszerne wyjaśnienia tematów 
poruszonych w trakcie dyskusji. 
Następnie ogłosiła 10-cio minutową przerwę. (od 18.00 do 18.10) 
 
Po przerwie i stwierdzeniu kworum przystąpiono do realizacji punktu 7. porządku 
obrad. 
 
Ad. 7. 
Informacja o realizacji zadań, na których realizację zabezpieczono w budżecie miasta 
środki niewygasające z upływem roku budżetowego 2010. 
(pisemna informacja w załączeniu do protokółu) 
 
Radni przyjęli informację bez głosowania. 
 
Ad. 8. 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Narkotykowych za rok 2010. 
(pisemne sprawozdanie w załączeniu do protokółu) 
 
Informację o pozytywnej opinii Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny 
przedstawiła wiceprzewodnicząca komisji Ewa Odulińska  
Następnie poprosiła o bliższą informację na temat możliwości sfinansowania w 
grudniu działalności  świetlic środowiskowo-socjoterapeutycznych oraz zasad  
przyjętych przy ustalaniu kwot dla  poszczególnych świetlic. 
 
Hubert Majnusz interesował się możliwością zatrudnienia w okresie wakacyjnym 
trenera osiedlowego, który zająłby się organizacją zajęć przy SP Nr 18. 
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Stanisław Gładysz zwrócił się z pytaniem dot. przeprowadzonych niezapowiedzianych 
kontroli punktów sprzedaży napojów alkoholowych 
 
Wyjaśnień udzieliła Iwona Szweda, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, 
Spraw Socjalnych i Zdrowia. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Czeczot  zwróciła się z prośbą aby następne 
sprawozdanie uzupełnić o dane dot.  liczby dzieci zapisanych i uczęszczających do  
świetlic socjoterapeutycznych oraz jakie były podejmowane działania aby 
zmotywować dzieci do korzystania z tych placówek. 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do realizacji 
punktu 9. porządku obrad.  
 
Ad. 9. 
Sprawozdanie z realizacji programu Ochrony Zdrowia w zakresie profilaktyki zdrowia 
oraz opieki pielęgnacyjnej i rehabilitacyjnej za rok 2010. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny Ewa Odulińska 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała ww. sprawozdanie. 
Poinformowała również o sugestii  członków komisji aby zwiększyć środki na  
promocję zadań objętych Programem ochrony zdrowia. 
 
W dalszej części wypowiedzi poprosiła o uszczegółowienie informacji o dane dot. 
opieki rehabilitacyjnej prowadzonej w gabinetach i w domach. 
 
Iwona Szweda, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia zadeklarowała przedłożenie takiej informacji. 
 
Andrzej Kopeć interesował się terminem rozstrzygnięcia otwartych  konkursów ofert 
dot. realizacji programów zdrowotnych na rok 2011. 
 
Iwona Szweda, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia poinformowała o trwających pracach, które będą sfinalizowane do końca 
kwietnia. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do realizacji 
punktu 10. porządku obrad.  
 
Ad. 10. 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zatwierdzenia taryfy cen i opłat za usługi zbiorowego zaopatrzenia w wodę               

i zbiorowego odprowadzania ścieków świadczone przez Miejskie Wodociągi             
i Kanalizację w Kędzierzynie-Koźlu w okresie 1 maja 2011 do 30 kwietnia 2012r., 
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Przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego 
Zbigniew Barszcz  i przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Robert 
Młodziński poinformowali, że komisje negatywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Mirosław Wantuła zwrócił uwagę na wysoką taryfę cen i opłat za usługi zbiorowego 
odprowadzania ścieków. Podał przykłady innych miast, gdzie za taką samą usługę są 
niższe ceny. W związku z tym zwrócił się z prośbą do władz miasta o 
przeanalizowanie proponowanych stawek pod kątem możliwości ich obniżenia. Na 
zakończenie poprosił o informację  na temat kosztów ponoszonych w 2010 r. z tytułu  
amortyzacji oraz przeznaczenia tych środków.  
 
Prezes Spółki MWiK Barbara Bryndal poinformowała, że amortyzacja ta kształtowała 
się na poziomie 25% dla infrastruktury wodociągowej, za ścieki na poziomie 30% i dla 
kanalizacji deszczowej koszty sięgają powyżej 50%. Informując o przeznaczeniu  
środków poinformowała, że są wykorzystywane na bieżące remonty, zobowiązania 
względem funduszu ochrony środowiska, a cześć środków jest odkładana dla 
zabezpieczenia przyszłych wydatków. 
 
Stanisław Gładysz interesował się danymi dot. sprzedaży wody w roku 2010 r. oraz 
poziomem kosztów stałych w MWiK Sp. z o.o. Przypomniał również dane dot. ceny 
wody i jej zużycia w roku 2004. 
 
Ryszard Pacułt poprosił o informację na temat planów spółki związanych z remontem 
wieży ciśnień.  
 
Barbara Bryndal, Prezes Spółki  poinformowała o kontroli wieży przeprowadzonej 
przez konserwatora zabytków oraz o rozmowach z prezydentem miasta na temat 
przekazania tej nieruchomości. 
 
Grzegorz Mankiewicz przypomniał, że Rada Miasta poprzedniej kadencji nie wyraziła 
zgody na przejęcie  ww. nieruchomości. W dalszej części wypowiedzi poprosił o dane 
dot.: 
- wartości amortyzacji  
- należności długo i krótkoterminowych  
- inwestycji krótko i długoterminowych. 
 
Barbara Bryndal, Prezes Spółki  poinformowała, że dane na ww. temat będą znane po 
sporządzeniu bilansu za rok 2010. 
 
Grzegorz Peczkis poprosił o dane dot. powstałych strat wody w sieci wodociągowej. 
 
Barbara Bryndal, Prezes Spółki  poinformowała, że aktualnie nie jest w stanie udzielić 
odpowiedzi na ww. pytanie. 
 
Grzegorz  Chudomięt  na wstępie podzielił się uwagą, że Rada Miasta w 2003 roku 
decydując się na realizację przedsięwzięcia pn. uregulowanie gospodarki wodno-
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ściekowej w mieście  w ramach funduszu spójności ISPA. otrzymała długoterminową 
symulację dot. cen wody i ścieków. Poprosił o informację czy wielkości te 
odpowiadają cenom zaproponowanym dzisiaj w projekcie uchwały oraz jakie są 
możliwości obniżenia kosztów amortyzacji. 
 
Barbara Bryndal, Prezes Spółki  poinformowała, że stawki zaproponowane w 
projekcie uchwały są niższe niż zakładane w symulacji. 
 
Z-ca Prezydenta Ewa Dudzińska zapewniła, że władze miasta i spółki analizowały 
różnie możliwości obniżenia kosztów amortyzacji. Jedną z zastosowanych możliwości 
jest rozłożenie w czasie płatności z tytułu amortyzacji. Wyjaśniła również kwestię 
przekazania aportem na majątek MWiK infrastruktury wodno-ściekowej 
wybudowanej w ramach  funduszu spójności ISPA. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, przewodnicząca obrad 
Elżbieta Czeczot poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
taryfy cen i opłat za usługi zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków świadczone przez Miejskie Wodociągi i Kanalizację w 
Kędzierzynie-Koźlu w okresie 1 maja 2011 do 30 kwietnia 2012r., 
„za” oddano 1 głos 
„przeciw” 14 
„wstrzymujących się” 4 głosy 
Rada nie podjęła uchwały. 
 
 
b) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cen i opłat za usługi zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę  i zbiorowego odprowadza ścieków świadczone przez Zakład 
Energetyki Blachownia  Spółka z o.o. w Kędzierzynie – Koźlu w okresie od 1 maja 
2011 do 30 kwietnia 2012r., 

 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Robert Młodziński poinformowali, 
że komisja pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwał stosunkiem głosów: „za” 1, 
„przeciw”  0, „wstrzymujących się” 7 głosów. 
 
Przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego 
Zbigniew Barszcz poinformował, że komisja nie zajęła stanowiska do projektu 
uchwały, gdyż  „za” oddano 2 głosy, „przeciw” 2, „wstrzymujących się” 2 głosy. 
 
W związku z wątpliwościami części radnych którzy uważali, że wynik głosowania 
oznacza negatywną opinię komisji do projektu uchwały, głos zabrał radca prawny 
Maciej Pająk . Wyjaśnił, że komisja nie zajęła stanowiska do projektu uchwały, gdyż 
w głosowaniu nie uzyskano zwykłej większości głosów. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, przewodnicząca obrad Elżbieta 
Czeczot poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cen i 
opłat za usługi zbiorowego zaopatrzenia w wodę  i zbiorowego odprowadza ścieków 
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świadczone przez Zakład Energetyki Blachownia  Spółka z o.o. w Kędzierzynie – 
Koźlu w okresie od 1 maja 2011 do 30 kwietnia 2012r., 
 „za” oddano 4 głosy 
„przeciw” 9 
„wstrzymujących się” 6 głosów 
Rada nie podjęła uchwały. 
 
c) podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu 

Gminy Kędzierzyn-Koźle na finansowanie lub dofinansowanie kosztów inwestycji z 
zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej, 

 
Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej Tadeusz Urbańczyk 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i składa do 
prezydenta miasta wniosek intencyjny w sprawie  uproszenia dokumentacji dołączanej 
do wniosku o dotacje na zakup kompostowników poprzez  w szczególności odstąpienie 
od wymagania przedłożenia aktualnego odpisu z księgi wieczystej. 
 
Przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego 
Zbigniew Barszcz poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Robert Młodziński poinformował, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z wnioskiem Komisji 
Prawno-Administracyjnej. 
 
Grzegorz Chudomięt  w wystąpieniu zreferował przebieg dyskusji na posiedzeniu 
Komisji Prawno-Administracyjnej oraz uzasadnił wniosek komisji.  
 
Jan Kwiczak, Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Infrastruktury uzasadnił 
projekt uchwały. 
(pisemne uzasadnienie w załączeniu do projektu uchwały) 
 
Mirosław Wantuła powołując się na zapisy w uzasadnieniu do projektu uchwały 
zwrócił uwagę na potrzebę zabezpieczenia w tegorocznym budżecie miasta kwoty 400 
tys. zł.  
 
Skarbnik Miasta Alina Janik  wyjaśniła, że prezydent miasta podejmie decyzję, czy 
będzie to jednorazowe zasilenie budżetu miasta, czy środki będą wprowadzane 
stopniowo. Zwróciła również uwagę, że uchwała wejdzie w życie po 14 dniach od 
publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Opolskiego. W tym czasie będzie 
możliwość wprowadzenie do budżetu miasta stosownych zmian. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, przewodnicząca obrad Elżbieta 
Czeczot poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania 
dotacji celowej z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle na finansowanie lub 
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dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki 
wodnej, 
„za” oddano 17 głosów 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
 

Uchwała Nr VII/79/11 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 marca 2011 roku 

 
w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle 
na finansowanie lub dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska               

i gospodarki wodnej  
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
d) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny 

prawa własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej w ewidencji 
gruntów jako działki nr 4193/1, 4193/2, 4193/3 i 4193/4, zapisane w księdze 
wieczystej nr 43655, o łącznej powierzchni 3,6477ha, położonej w Kędzierzynie-
Koźlu, obręb Kędzierzyn, stanowiącej własność Skarbu Państwa, 

 
 
Przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego 
Zbigniew Barszcz  i przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Robert 
Młodziński poinformowali, że komisje pozytywnie  zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, przewodnicząca obrad Elżbieta 
Czeczot poddała projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0.  
 

Uchwała Nr VII/80/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 31 marca 2011 r. 

 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa własności 
nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działki 
nr 4193/1, 4193/2, 4193/3 i 4193/4, zapisane w księdze wieczystej  
Kw nr 43655, o łącznej powierzchni 3,6477 ha, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, obręb 
Kędzierzyn, stanowiącej własność Skarbu Państwa. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
e) podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ciągowi komunikacyjnemu  
(obejmującemu most na rzece Odrze) 
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Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej Ryszard Pacułt 
poinformował, że  komisja (stosunkiem głosów: „za” 6, „przeciw” 1) poparła 
propozycję  prezydenta miasta nadania nazwy Most Południowy. Jednocześnie 
podkreślił, że zaaprobowanie propozycji prezydenta miasta nie świadczy o 
negatywnym stanowisku do Pana Prezydenta Lecha Kaczyńskiego. Wręcz odwrotnie – 
komisja wyraża uznanie i jeżeli zaistnieje możliwość nadania nazwy innemu ciągowi 
komunikacyjnemu lub obiektowi gminnemu  to komisja poprze tą propozycję.  
 
Przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego 
Zbigniew Barszcz poinformował, że komisja w odrębnych głosowaniach zajęła 
stanowisko do  wniosku Adama Sadłowskiego o nadanie nazwy  ŚP Prezydenta Lecha 
Kaczyńskiego. Komisja negatywnie zaopiniowała proponowaną nazwę (za” oddano 1 
głos, „przeciw” 4, „wstrzymujących się” 1 głos). Natomiast projekt uchwały z 
proponowaną nazwą Most Południowy został pozytywnie zaopiniowany („za” oddano 
5 głosów, „przeciw” 1, „wstrzymujących się” 0). 
 
W dyskusji głos zabrali: 
Andrzej Kopeć przypomniał o zbliżających się obchodach 90. rocznicy wybuchu III 
Powstania Śląskiego Zaproponował zaakcentowanie tej okoliczności poprzez nadanie 
nazwy nawiązującej do tego wydarzenia obiektowi gminnemu. Przypomniał, że w 
ubiegłej kadencji zaproponował wniosek o nadanie jednej z ulic nazwy porucznika 
Jana Służeckiego, który zginął na terenie Starego Koźla. Zaznaczył, że jego 
wypowiedź nie jest równoznaczna ze złożeniem trzeciej propozycji nadania nazwy 
mostowi, lecz chęciom przypomnienia tej inicjatywy. 
 
Grzegorz Peczkis złożył wniosek o ponowne rozpatrzenie wniosku o nadanie nazwy 
ŚP Lecha Kaczyńskiego ciągowi komunikacyjnemu  (obejmującemu most na rzece 
Odrze). 
 
Adam Sadłowski zaapelował o poparcie wniosku w sprawie nadania nazwy ŚP Lecha 
Kaczyńskiego. Podkreślił, że pierwszy wniosek w tej sprawie złożył 15.04.2010 r. 
Andrzej Szymański, a ostatnio pod tą inicjatywa podpisało się 500 mieszkańców.  
 
Stanisław Gładysz, Robert Młodziński poparli wniosek Adama Sadłowskiego o 
nadanie nazwy ŚP Lecha Kaczyńskiego. 
 
Halina Fogel zapewniła, że jej obawy związane z nadaniem ciągowi 
komunikacyjnemu  (obejmującemu most na rzece Odrze) imienia ŚP Lecha 
Kaczyńskiego nie wynikają z braku szacunku dla tragicznie zmarłego Prezydenta RP, 
lecz z obaw że część mieszkańców może przerabiać i ośmieszać ww. nazwę. 
Przypomniała, że nie wszyscy mieszkańcy byli zwolennikami śp. Lecha 
Kaczyńskiego. 
 
Grzegorz Mankiewicz na wstępie podzielił się uwagą, że jest to trudny i wrażliwy 
temat. Podkreślił, że w katastrofie 10 kwietnia 2010 r.  zginęło wiele wybitnych 
osobistości, dlatego uhonorowanie jednej osoby budzi jego wątpliwości.   
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Ryszard Pacułt ponownie podkreślił, że komisja z szacunkiem wyrażała się o 
propozycji i nie wskazywała jaki obiekt można nazwać  im. ŚP Lecha Kaczyńskiego.  
Bardziej uzasadnione byłoby nazwanie placówki szkolnej lub kulturalnej. 
Przypomniał, że również dr Andrzej Szymański oprócz wniosku o nadania mostowi 
nazwy im. ŚP Lecha Kaczyńskiego  wystąpił w trakcie roku z drugą inicjatywą 
proponując nadać nazwę  Pamięci Ofiar Katynia. 
Na zakończenie zaapelowałaby o niestwarzanie podziałów. Podkreślił szacunek dla 
wszystkich ofiar i pozytywną opinię komisji problemowych. Na zakończenie złożył 
wniosek o odrzucenie propozycji Grzegorza Peczkisa.  
 
Grzegorz Chudomięt zaapelował o odłożenie decyzji na późniejszy czas, co pozwoli 
na wyciszenie emocji. Jako przykład wskazał na instytucję Kościoła i decyzję o 
beatyfikacji Jana Pawła II.   
 
Grzegorz Peczkis  nie zgodził się z przedmówcą, że decyzję należy odłożyć w czasie. 
Zwrócił uwagę, że od roku prasa jest zgodna i nie ma wątpliwości co do wspólnej 
wizji  jaką prezentował ŚP Lech Kaczyński Prezydent RP. Zaapelował o poparcie 
wniosku w sprawie nazwania mostu im. ŚP. Lecha Kaczyńskiego.  Przypomniał, że 
jednym z powodów złożenia jego rezygnacji z funkcji wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta jest brak poparcia dla tej inicjatywy ze strony Komitetu Wyborczego Tomasza 
Wantuły. Jeżeli tak prosta sprawa nie zyskała poparcia radnych z KWTW, to  obawia 
się  że w taki sam  sposób zostaną potraktowane trudne tematy.  
Na zakończenie złożył wniosek formalny aby ciąg komunikacyjny obejmujący most 
na rzece Odrze  nazwać im ŚP Lecha Kaczyńskiego. 
 
Ryszard Pacułt zwrócił uwagę, że drugi most łączący Wyspę z ul. Dunikowskiego 
jeszcze nie ma nazwy, co daje możliwość ponownego rozpatrzenia  wniosku radnych 
PiS. Na zakończeniu poprosił o poparcie propozycji dot. nadania ciągowi 
komunikacyjnemu (obejmującemu most na rzece Odrze) nazwy Most Południowy. 
Jest to propozycja Prezydenta Miasta, którą poparły komisje problemowe. 
 
Mirosław Wantuła zaproponował pośrednie rozwiązanie, tj. nazwanie mostu 10 
Kwietnia. Nazwa ta upamiętni wszystkie ofiary katastrowy.  
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Czeczot upewniła się, czy radny składa  
wniosek. 
Mirosław Wantuła wyjaśnił, że jest to propozycja. 
 
Adam Sadłowski zaapelował o wstrzymanie się z podjęciem decyzji w sprawie 
nadania nazwy ciągowi komunikacyjnemu i skierowanie tematu do komisji w celu 
wypracowania wspólnego stanowiska. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Czeczot upewniła się, czy radny składa  tej 
treści wniosek. 
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Adam Sadłowski potwierdził, że jest to formalny wniosek. Jednocześnie 
zmodyfikował treść -  wnioskując o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad i 
skierowanie pod obrady komisji problemowych. 
 
Przewodnicząca obrad Elżbieta Czeczot poddała  pod głosowanie kolejno: 
 
- dalej idący wniosek Adama Sadłowskiego o zdjęcie projektu uchwały z porządku 
obrad i skierowanie pod obrady komisji problemowych; 
„za” oddano 5 
„przeciw” 9 
„wstrzymujących się” 5 
Wniosek nie został przyjęty 
 
- wniosek Grzegorza Peczkisa aby ciąg komunikacyjny obejmujący most na rzece 
Odrze  nazwać im Lecha Kaczyńskiego; 
„za” oddano 4 głosy 
„przeciw” 13 
„wstrzymujących się” 2 
Wniosek nie został przyjęty 
 
- projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ciągowi komunikacyjnemu  
(obejmującemu most na rzece Odrze)  Most Południowy 
„za” oddano 14 głosów 
„przeciw” 4 
„wstrzymujących się” 2 
 

Uchwała Nr VII/81/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 31 marca 2011 r.  

 
w sprawie nadania nazwy ciągowi komunikacyjnemu  

(obejmującemu most na rzece Odrze) 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
f) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie prowadzenia Zespołu Szkół Nr 3 
w Kędzierzynie-Koźlu w 2011 r., 

 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Robert Młodziński i 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Ryszard Pacułt 
poinformowali, że komisje pozytywnie  zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Andrzej Kopeć nawiązując do pisemnego uzasadnienia do projektu uchwały zwrócił 
uwagę, że co roku Rada Miasta udziela pomocy finansowej Powiatowi 
Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w celu wykonywania zadania tego Powiatu polegającego na 
prowadzeniu Zespołu Szkół nr 3 w Kędzierzynie-Koźlu w zakresie dotyczącym udostępniania 
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obiektów tego Zespołu na potrzeby funkcjonowania Jednolitych Zaocznych Studiów 
Magisterskich Uniwersytetu Ekonomicznego we Wrocławiu. 
W związku z tym poprosił o informację jak kształtuje się nabór, czy tendencja 
utrzymuje się  na tym samym poziomie czy jest zmienna. Podkreślił, że nie jest 
przeciwny udzieleniu  pomocy finansowej.   

Prowadząca obrady Elżbieta Czeczot  usprawiedliwiła nieobecność Prezydenta Miasta 
Tomasza Wantuły i jego zastępcy w obradach Rady Miasta. Biorą oni udział w 
zorganizowanej przez Gazetę Lokalną uroczystości finalizującej plebiscyt na 
najpopularniejszego sportowca, trenera i klub powiatu kędzierzyńsko-kozielskiego.  
Patronem jest Prezydent Miasta Tomasz Wantuła i Starosta Kędzierzyńsko-Kozielski 
Józef Gisman 

Andrzej Kopeć podzielił się uwagą, że sesja Rady Miasta to także ważne wydarzenie, 
a nieobecność  prezydenta miasta i jego zastępcy powoduje, że nie ma komu udzielić 
wyjaśnień na pytania radnych. 
 
Z-ca Prezydenta Ewa Dudzińska poinformowała, że jest upoważniona aby 
reprezentować prezydenta miasta, jednak nie ma wiedzy na temat  naboru do uczelni. 
 
Adam Sadłowski w ramach wyjaśnień poinformował, że nabór nie wzrasta, jednak 
koszty są wyższe. 
 
Ponadto w dyskusji głos zabrali: 
Zbigniew Barszcz, Hubert Majnusz - poparli projekt uchwały. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, przewodnicząca obrad 
Elżbieta Czeczot poddała projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 17 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0.  
 

Uchwała Nr VII/82/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 31 marca 2011 r. 

 
w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko-

Kozielskiemu w zakresie prowadzenia Zespołu Szkół Nr 3 w Kędzierzynie-Koźlu w 2011r. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
g) podjęcie uchwały w sprawie podjęcia działań zmierzających do przekształcenia 
zakładu budżetowego pn. Miejski Zakład Komunikacyjny w Kędzierzynie-Koźlu, 
 
Przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej Tadeusz Urbańczyk  
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z 
wnioskiem aby §1 otrzymał brzmienie: Zobowiązuje się Prezydenta Miasta 
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Kędzierzyn-Koźle do rozpoczęcia działań niezbędnych do podjęcia przez Radę Miasta, 
w terminie do 30 kwietnia 2012 roku uchwały o przekształceniu zakładu budżetowego 
pod nazwą Miejski Zakład Komunikacyjny w Kędzierzynie-Koźlu w spółkę prawa 
handlowego z udziałem Gminy Kędzierzyn-Koźle”. 
 
Radni na sesji otrzymali projekt uchwały uwzględniający wnioskowaną poprawkę 
(przyjętą przez Prezydenta Miasta). 
 
Grzegorz Mankiewicz poprosił o informację na jakim etapie są prace związane z 
zatrudnieniem firmy konsultingowej, która zajęłaby się  przekształceniem MZK w 
spółkę prawa handlowego z udziałem Gminy. 
 
Skarbnik Miasta Alina Janik poinformowała, że nie kontrasygnowała umowy na 
zlecenie wykonania analizy  jakiejś firmie. W dalszej części  uzasadniła projekt 
uchwały (pisemne uzasadnienie w załączeniu do projektu uchwały). 
 
Grzegorz Chudomięt przypomniał, że od dłuższego czasu zwracał uwagę na słabą 
kondycję finansową MZK i potrzebę  przekształcenia w spółkę.  
 
Adam Sadłowski poprosił o informację, czy przekształcenie MZK w spółkę prawa 
handlowego z udziałem Gminy może zakończyć się  sprywatyzowaniem zakładu. 
 
Ewa Dudzińska, Z-ca Prezydenta poinformowała o ograniczeniach wynikających z 
zakupu autobusów  ze środków unijnych na wyposażenia MZK. 
 
Grzegorz Chudomięt poprosił o informację na temat skutków, gdyby Rada   
zdecydowała o prywatyzacji MZK. 
 
Wyjaśnień udzieliła Beata Pierzchlewicz, Kierownik Wydziału Rozwoju, Promocji i 
Sportu – poinformowała o obowiązującej w funduszach unijnych zasadzie trwałości 
projektu oraz wyjaśniła kwestię podatku vat. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, przewodnicząca obrad 
Elżbieta Czeczot poddała projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 16 głosów, 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 1.  
 

Uchwała Nr VII/83/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 31 marca 2011 r. 

 
w sprawie podjęcia działań zmierzających do przekształcenia zakładu budżetowego 

pod nazwą Miejski Zakład Komunikacyjny w Kędzierzynie-Koźlu. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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h) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Robert Młodziński poinformował, 
że komisja pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Upewniwszy się, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, przewodnicząca obrad Elżbieta 
Czeczot poddała projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0.  
 

Uchwała Nr VII/84/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 31 marca 2011 r. 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
i) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2011. 

 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Robert Młodziński poinformował, 
że komisja pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Grzegorz Mankiewicz  interesował się dofinansowaniem zadań inwestycyjnych: 
- pn. „Rewitalizacja Starego Miasta w Kędzierzynie-Koźlu. Etap I – przebudowa ulic: 

Dunajewskiego, Smolenia. Lwowskiej wraz z oświetleniem i odwodnieniem” na kwotę 
2.000.000,00 zł  (Dział 600, rozdz. 60016) – Urząd Miasta,  

- pn. „Modernizacja budynku mieszkalno-usługowego przy ul. Portowej 70” na kwotę  
2.463.761,71 zł, (Dział 700, rozdz. 70001)- Miejski Zarząd Budynków Komunalnych. 

 
Wyjaśnień udzieliła  Alina Janik, Skarbnik Miasta. 
 
Grzegorz Chudomięt poprosił o bliższą informację na temat zwiększenia wydatków na 
pokrycie kosztów sporządzenia nowego operatu ochrony przed powodzią Gminy 
Kędzierzyn-Koźle. 
 
Wyjaśnień udzielił Konrad Kucz, Sekretarz Miasta.   
 
Grzegorz Chudomięt nawiązując do wprowadzonego zadania inwestycyjnego pn. 
„Modernizacja budynku mieszkalno-usługowego przy ul. Portowej 70”  podzielił się 
wątpliwościami na temat prowadzonej polityki gospodarowania zasobem 
mieszkaniowym gminy i sposobem zarządzania mieniem MZBK. Poinformował, że 
zamierza złożyć wniosek o skreślenie  ww. zadania z projektu uchwały. 
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Ewa Odulińska przypomniała, że budynek przy ul. Portowej 70 od dłuższego czasu 
stoi pusty i jest dewastowany. Poprosiła o informację na temat dotychczasowych 
starań MZBK w celu pozyskania środków finansowych na remont tego budynku. 
 
Stanisław Węgrzyn, p.o. dyrektora MZBK  uzasadniając wniosek o wprowadzenie 
zadania „Modernizacja budynku mieszkalno-usługowego przy ul. Portowej 70”  
przypomniał, że przed złożeniem wniosku do Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Opolskiego na lata 2007-2013 zostały sfinansowane koszty wykonania 
projektu. Złożony wniosek do RPO został przyjęty, a warunkiem zawarcia umowy o 
dofinansowanie jest wcześniejsze wprowadzenie zadania do budżetu. 
 
Andrzej Kopeć poinformował, że rozumie intencje zawarte w wypowiedzi Grzegorza 
Chudomięta i argumentację Stanisława Węgrzyna, p.o. dyrektora MZBK. 
Poinformował również, że poprze projekt uchwały i zadanie dot. budynku przy ul. 
Portowej 70, gdyż Rada już podjęła decyzję i sfinansowała wykonanie projektu. 
Dzisiejsze głosowanie jest konsekwencją poprzedniej decyzji.  
 
Adam Sadłowski nawiązując do strony 2. uzasadnienia do projektu uchwały poprosił o 
bliższą informacje na temat proponowanych zmian w dziale 926 kultura fizyczna. 
 
Hubert Majnusz na wstępie poparł stanowisko Andrzeja Kopecia dot. potrzeby 
kontynuowania zadań, które mają opracowane projekty. Jednocześnie przypomniał o 
sfinansowaniu dwóch projektów zadań zaplanowanych do realizacji w os. Cisowa.  Z 
żalem stwierdził, że opracowane projekty „leżą na półce”  a zadania te nie są 
realizowane. Poprosił również o bliższą informację na temat zwiększenia wydatków o 
kwotę 460.000,00 zł na wydatki bieżące dot. projektów współfinansowanych ze 
środków Unii Europejskiej w ramach Programu Operacyjnego Współpracy 
Transgraniczenj Republika Czeska – Rzeczpospolita Polska 2007 – 2013.  
 
Wyjaśnień udzieliła Beata Pierzchlewicz, kierownik Wydziału Rozwoju, Promocji i 
Sportu. 
 
W dalszej dyskusji głos zabrali: 
Grzegorz Chudomięt, Grzegorz Mankiewicz, Andrzej Kopeć, Zbigniew Barszcz,  Ewa 
Odulińska, Halina Mińczuk. 
 
Do tematów poruszonych w dyskusji odnieśli się Alina Janik, Skarbnik Miasta i 
Stanisław Węgrzyn, p.o. kierownika MZBK 
 
Grzegorz Chudomięt poinformował, że wycofuje się z zamiaru złożenia wniosku o 
skreślenie z projektu uchwały zadania pn. „Modernizacja budynku mieszkalno-
usługowego przy ul. Portowej 70” 
 
Upewniwszy się, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, przewodnicząca obrad 
Elżbieta Czeczot poddała projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 16 głosów, 
„przeciw” 0 
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„wstrzymujących się” 3 głosy.  
 

Uchwała Nr  VII/85/11    
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia  31 marca 2011r.      

 
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2011.   

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

Ad. 11. 
Stanowisko Rady do skarg rozpatrzonych przez Komisję Rewizyjną. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Chudomięt przedstawił wnioskowane 
stanowiska do trzech skarg rozpatrzonych przez tą komisję: 
 
 
1) dot. skargi złożonej przez (...)* na działalność Dyrektora Miejskiego Zarządu 
Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu w zakresie braku udzielenia 
żądanych informacji i kopii dokumentów wymienionych w skardze, 
określających wysokość zadłużenia skarżącego z tytułu opłat związanych z 
najmem lokalu mieszkalnego położonego przy w Kędzierzynie-Koźlu przy 
ul. Tuwima 
 
1. Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta o uznanie  skargi za bezzasadną. 
2. Jednocześnie  Rada Miasta zawiadamia, iż skarżący może skierować do sądu 
powszechnego powództwo w zakresie kwestionowanych: ugody zawartej ze spółką 
ADM „Blachownia oraz  prawomocnych wyroków Sądu Rejonowego w 
Kędzierzynie-Koźlu. 
 
Rada Miasta, nie wnosząc żadnych uwag,  jednogłośnie, 19 głosów „za” przyjęła 
wnioskowane stanowisko. 
(pisemne stanowisko i uzasadnienie w załączeniu do uchwały) 
 
 

Uchwała Nr VII/86/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia  31 marca 2011 r. 

 

w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej przez (...)* na działalność Dyrektora Miejskiego 
Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu w zakresie braku udzielenia 
żądanych informacji i kopii dokumentów wymienionych w skardze, określających 
wysokość zadłużenia skarżącego z tytułu opłat związanych z najmem lokalu 
mieszkalnego położonego przy w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Tuwima. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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2) dot. skargi złożonej przez (...)* na działania głównego księgowego MZBK 
wykonującego zadania dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych 
w Kędzierzynie-Koźlu, w zakresie zarządzania urządzeniami targowymi w 
komunalnej hali targowej przy al. Jana Pawła II 27a. 
 
Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta o uznanie skargi za bezzasadną. 
 
Rada Miasta, nie wnosząc żadnych uwag,   jednogłośnie, tj. 19 głosów „za” przyjęła 
wnioskowane stanowisko 
(pisemne stanowisko i uzasadnienie w załączeniu do uchwały) 
 

Uchwała Nr VII/87/11 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 marca 2011 r. 
 
w sprawie rozpatrzenia skargi złożonej przez (...)* na działania głównego 
księgowego MZBK wykonującego zadania dyrektora Miejskiego Zarządu 
Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu, w zakresie zarządzania 
urządzeniami targowymi w komunalnej hali targowej przy al. Jana Pawła II 27a. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

3) dot. ponownej skargi Państwa (...)*  na działalność Prezydenta Miasta w 
przedmiocie zbycia dwóch lokali mieszkalnych w budynku położonym przy ul. 
Grunwaldzkiej 39 oraz dzierżawy gruntu. 
 
Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta o podtrzymanie stanowiska zawartego 
w uchwale nr V/36/11 z dnia 28.01.2011 r. uznając, iż nie jest organem właściwym 
do rozstrzygania  w trybie skargowym, sporu rozstrzygniętego przez właściwy sąd 
powszechny. 
 
Rada Miasta, nie wnosząc żadnych uwag,  jednogłośnie, tj. 19 głosów „za” przyjęła 
wnioskowane stanowisko 
(pisemne stanowisko i uzasadnienie w załączeniu do uchwały) 
 

Uchwała Nr VII/88/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 31 marca 2011 r. 

 
w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi (...)* na działalność Prezydenta Miasta w 
przedmiocie zbycia dwóch lokali mieszkalnych w budynku położonym przy ul. 
Grunwaldzkiej 39 oraz dzierżawy gruntu. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad. 12. 
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Zmiany w składach osobowych komisji problemowych Rady Miasta. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Czeczot poinformowała o pisemnej rezygnacji 
radnego Andrzeja Kopecia ze składu osobowego Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Rodziny oraz akcesie do  składu osobowego Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
Następnie poddała pod głosowanie kolejno: 
- rezygnację radnego Andrzeja Kopecia ze składu osobowego Komisji ZSSiR: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos 

Uchwała Nr VII/89/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 31 marca 2011 r. 

 
w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
- akces radnego Andrzeja Kopecia do składu osobowego Komisji Finansowo-
Gospodarczej: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos 
 

Uchwała Nr VII/90/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 31 marca 2011 r. 

 
w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Finansowo-Gospodarczej 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Kolejne głosowanie dotyczyło przyjęcia rezygnacji radnej Haliny Fogel ze składu 
osobowego Komisji Rewizyjnej: 
„za” oddano 14 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 6 głosów 
 

Uchwała Nr VII/91/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 31 marca 2011 r. 

 
w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Czeczot poinformowała, że w składzie Komisji 
Rewizyjnej brakuje przedstawiciela Prawa i Sprawiedliwości. 
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Grzegorz Peczkis poinformował, że składa rezygnację z funkcji  
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Czeczot upewniła się u radcy prawnego, że 
przyjęcie rezygnacji odbywa się w jawnym głosowaniu. Następnie poddała pod 
głosowanie rezygnację radnego Grzegorza Peczkisa z funkcji  Wiceprzewodniczącego 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
„za” oddano 16 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 3 głosy 

Uchwała Nr VII/92/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 31 marca 2011 r.  

w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego Grzegorza Peczkisa z funkcji 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

Grzegorz Peczkis zgłosił akces do prasy w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej. 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 

Uchwała Nr VII/93/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 31 marca 2011 r. 

 
w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Chudomięt poinformował, że na dzień 
dzisiejszy komisja pracuje w 5-cio osobowym składzie. W związku z tym zachęcił do 
udziału w pracy tej komisji. 
 
Zbigniew Barszcz zgłosił wniosek o uzupełnienie składu osobowego Komisji Zdrowia, 
Spraw Socjalnych i Rodziny o radną Halinę Mińczuk. 
 
Po upewnieniu się, że radna Halina Mińczuk wyraziła zgodę  na udział w pracach ww. 
komisji,  prowadząca obrady Elżbieta Czeczot poddał wniosek pod głosowanie: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr VII/94/11 
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Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 31 marca 2011 r. 

 
w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

 
Ad. 13. 
Wolne wnioski. 
 
Grzegorz Chudomięt przedstawił dwa wnioski: 

1. o zmianę planu pracy Komisji Rewizyjnej i przesunięcie tematu dot. 
absolutorium z kwietnia na maj. 

2. o zmianę planu pracy Rady Miasta i przesunięcie tematu dot. absolutorium z 
kwietnia na maj oraz zrealizowanie problemowego  tematu zaplanowanego na 
maj  w kwietniu 

 
Po konsultacji z radcą prawnym, przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Czeczot 
poddała projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy 
Komisji Rewizyjnej pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 

Uchwała Nr VII/95/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 31 marca 2011 r.  

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy  

Komisji Rewizyjnej na rok 2011.  
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
Drugie głosowanie dotyczyło projektu uchwały w sprawie zmiany planu pracy Rady 
Miasta na rok 2011: 
„za” oddano 20 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 

Uchwała Nr VII/96/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 31 marca 2011 r. 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy  

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2011 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
Zbigniew Barszcz złożył wniosek „aby temat posadowienia masztów przeznaczonych 
pod fotoradary był przedmiotem kontroli  komisji rewizyjnej Rady Miasta. Celem 
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kontroli jest sprawdzenie celowości ustawienia ww. masztów, ustalenie całkowitych 
kosztów tego zadania, a także powodów wprowadzenia Rady Miasta w błąd podczas 
sesji, na której ww. temat był głosowany.” 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Czeczot poddała wniosek pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 2 głosy. 
 
Grzegorz Mankiewicz podzielił się uwagą, że w chwili obecnej nie można stwierdzić, 
czy radni zostali wprowadzeni w błąd. 
 
Andrzej Kopeć poinformował, że z zafrapowaniem przyjął informację, że Prezydent 
Miasta Tomasz Wantuła w dniu sesji Rady Miasta i dyskutowania nad zmianami w 
budżecie miasta wybrał zaproszenie na uroczystość wręczenia dyplomów. Zaapelował  
o rozważny wybór priorytetów. 
. 
Ad. 14. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad – przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta 
Czeczot  zamknęła  VII sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
 

Przewodniczący obrad 
Elżbieta Czeczot  

 
Sesja zakończyła się o godz. 21.40 
Protokół  sporządziła H. Olkowska 
 
 


